



2020 年，全球已有 2 亿 2 千万人感染 COVID-19 病毒，死亡人数已至少达到 200,000 人。

随着 COVID-19 的蔓延，每个国家都面临着前所未有的挑战。每个国家都必须探索并扩大其工具箱，以应对这一挑战。每个国家都必须以创造性的方式探索所有可能性，以应对这一挑战 - 首要目标是保护每个公民的健康和福祉，不让任何人掉队。

EN:

Everyone around the world is experiencing unprecedented challenges from the coronavirus (COVID-19) pandemic with profound health and socio-economic impacts. As of April 2020, over 2 million cases of the virus have been recorded worldwide, and the death toll so far is at least 200,000.

As countries work to contain and the spread of COVID-19, every sector is faced with the need to renew its toolbox. Every country will have to explore and expand in creative ways all possibilities to respond - with the prime objective of protecting the health and well-being of every citizen, leaving no one behind.

中文

Intoximeters Inc, Diageo 公司最近宣布，其生产的呼气酒精测试仪 (STOP DWI) 可以帮助减少 COVID-19 的传播。Intoximeters 公司表示，其生产的呼气酒精测试仪可以帮助减少 COVID-19 的传播。Intoximeters 公司表示，其生产的呼气酒精测试仪可以帮助减少 COVID-19 的传播。Intoximeters 公司表示，其生产的呼气酒精测试仪可以帮助减少 COVID-19 的传播。



## EN

The course is comprised of 5 sections:

1. Steps to reduce transmission during a breath alcohol test
2. The difference between cleaning and disinfecting
3. The risk of breath alcohol instrument contamination
4. User's role
5. COVID-19: Good practices and precautions

EN:

The course is comprised of 5 sections:

1. Steps to reduce transmission during a breath alcohol test
2. The difference between cleaning and disinfecting
3. The risk of breath alcohol instrument contamination
4. User's role
5. COVID-19: Good practices and precautions

## EN

The course includes an interactive lesson accompanied by learning materials and readings, as well as a detailed guide available for download.

EN:

The course includes an interactive lesson accompanied by learning materials and readings, as well as a detailed guide available for download.

## EN

██████████ ████████████████████ ███████████ ████████████████████ ████████████████████  
██████████ ████████████████████ ████████████████████ ███████████ ███████████ ███████████ ███████████  
████████████████████ ███████████ ███████████ (██████████) ███████████ ███████████ ███████████ ███████████  
████████████████████ ███████████ ███████████ ████████████████████ ████████████████████ ███████████ ███████████ ███████████  
██████████ ███████████ ███████████ ████████████████████ ███████████ ████████████████████ ███████████ ███████████  
██████████ ███████████ ████████████████████ ███████████ ████████████████████ ███████████ ███████████  
████████████████████ ███████████ ███████████

-----  
*EN:*

Direct beneficiaries of the online course will be law enforcement officers responsible for conducting Field Sobriety Tests (FSTs) and public officials responsible for programmes aimed at reducing drinking and driving.